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Ikšķiles vidusskolas 

Skolas padomes sēdes 

P R O T O K O L S 

Ikšķilē 

2022. gada 5.oktobrī              Nr.  1    

  Sapulce sākas:  pl.18.30  

Beidzas: pl. 20:20 

  Sapulces   vadītājs: priekšsēdētāja Kristīne Briede 

  Protokolists: Madara Vēverbrante 

Piedalās: 40 vecāki 

Sēdi vada: Kristīne Briede 

Protokolē: Madara Vēverbrante 

  

Darba kārtībā izskatāmie jautājumi:  

I. Skolas padomes kompetence, tās sastāvs un skolas padomes vēlēšanas; 

II. Ogres novada pašvaldības Izglītības pārvaldes vadītāja ziņojums; 

III. Skolēnu pašpārvaldes ziņojums; 

IV. Skolas informatīvais ziņojums par izmaiņām izglītības vērtēšanas kārtībā; 

V. Skolas padomes vecāku pārstāvju jautājumi un iniciatīvas. 

 

I. Skolas padomes kompetence, tās sastāvs  

un skolas padomes vēlēšanas 

 

1. Kristīne Briede klātesošos skolas padomes pārstāvjus informē un iepazīstina tos, kas pirmo reizi 

piedalās sēdē, ar padomes kompetenci (sk. prezentācijas infografiku par padomes sastāvu), 

darbību. 

2. Tiek atgādināts par to, kāda kārtība jāievēro, risinot jautājumus skolā (sk. prezentācijas 

infografiku par skolas problēmu risināšanas kārtību). 

3. K.Briede atgādina, ka padome sastāv ne tikai no 47 klašu vecāku pārstāvjiem, bet arī skolas un 

pašvaldības pārstāvjiem (sk. prezentācijas infografiku). 

4. K.Briede informē, ka jāievēl nākamais padomes sasaukums, uz 2 gadiem.  

4.1. Vienbalsīgi tiek nolemts, ka Kristīne Briede tiek ievēlēta kā priekšsēdētāja.  

Pret/Atturas – NAV. 

4.2.  Vienbalsīgi tiek nolemts, ka priekšsēdētājas vietnieces amatu ieņem – Indra Juste - Spila.  

Pret/Atturas – NAV. 

4.3. Vienbalsīgi tiek nolemts, ka padomes sēdes protokolista amatu ieņem – Madara 

Vēverbrante.  

Pret/Atturas – NAV. 
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4.4. Vienbalsīgi tiek nolemts, ka padomes sēdes protokolista vietnieces amatu ieņem –Agnese 

Skarnele.  

Pret/Atturas – NAV. 

 

II. Ogres novada pašvaldības Izglītības pārvaldes vadītāja ziņojums 

 

1. Igors Grigorjevs – Ogres nov. izglītības pārv. vadītājs – informē skolas padomi, ka šodien 

(05.10.2022.) Lielvārdē notikušajās skriešanas sacensībās Ikšķiles vidusskolas pārstāvji ieguvuši 

1.vietu, minot arī faktu, ka Ikšķiles skola ir otra lielākā skola Ogres novadā. 

2. I. Grigorjevs prezentē (sk. inforgrafiku) par to, ka Ogres nov. ir izvirzīts vienots izglītības jomas 

virsmērķis – pozitīva un vērtīga mācību pieredze un sasniegumi katram. 

3. I. Grigorjevs informē par skolas skaitļiem – Ikšķiles vidusskola ir otra lielākā novada skola un viena 

no lielākajām Latvijā. 

3.1. 1224 skolēnu šogad mācās Ikšķiles vidusskolā un tas ir par 4% vairāk kā pagājušajā gadā.  

3.2. Informē, ka līdzfinansējums pedagogu algām pagājušā gadā tika saglabāts līdzšinējais, 

turpinot to algu apmērus, kas bija Ikšķiles pašvaldībā. Skaidro, ka piemaksas veica, lai 

nebūtu mazākas algas kā Ogrē. Šogad ir mainīta situācija, jo šogad ir jauna naudas sadales 

kārtība un šogad finansē vairāk valsts nevis pašvaldība no saviem līdzekļiem. 

3.3. Kopumā reālais finansējums esot pieaudzis par 8% (infografikā 12% augstākais). Tas gan 

nenozīmē, ka visi saņem vienādi šo sadalījumu/pieaugumu. Ar 1.janv. būs vēl viens 

pieaugums, ja jaunā valdība izpildīs solīto, komentē I. Grigorjevs.  

4. Atbalsts pedagogiem – pagājušajā gadā visu “veco” 4 novadu dažādie atlīdzības nolikumi beidzot 

ir apvienoti un izveidoti jauni vienoti noteikumi visam nov. 

4.1. Simboliska naudas balva var tikt pasniegta (sk.infografiku) minētajos gadījumos. 

4.2. Atvaļinājuma pabalsts un citas iespējas, kādus atbalstus sniedz pašvaldība, kā norādīts 

infografikā. 

4.3. I. Grigorjevs Skaidro, ka šie visi atbalsti ir, jo novada nostāja ir tāda, ka pašvaldība 

nemaksā algas, jo to esot jādara valstij. Pašvaldība atbalstot šādā veidā. 

5. Atbalsts skolēniem. 

5.1. Līdzmaksājums – no 5.līdz 12.klasei pusdienas izmaksā 2 euro. Summa, kas pārsniedz 2 

euro (starpību) sedz pašvaldība.  Tas attiecas tikai uz tiem, kas ēd kompleksās pusdienas. 

Šobrīd tie ir 15 centi, ko sedz. Šis ir automātiski samazināts maksājums un to vecāki 

neredz. 

5.2. Ēdināšanas pabalsts – 100% apmērā – pienākas tiem un nav jāmaksā vispār 5. līdz 12.klasu 

skolēniem (maznodrošinātajiem, daudzbērnu ģimenēm, adoptētāju, aizbildnībā esošiem 

bērniem) – norāda, ka šeit obligāti jāvēršas sociālajā dienestā, rakstot iesniegumu, lai 

saņemtu šo atbalstu.  

Jautājums no vecāku puses – kādēļ tas tiek prasīts, jo dienests to redz automātiski. Atbildēts, ka šis 

jautājums tiek izskatīts, plānots pārskatīt esošos saistošos noteikumus, lai nākotnē nebūtu jāvēršas 

sociālajā dienestā. 

5.3. Šajā gadījumā ir jāreģistrē sistēmā (nopīkstinot) Ogres novadnieka karti (skolēna 

apliecība) pie kases. Sistēma ir veidota tā, ka vienreiz dienā tikai var nopīkstināt. 

Gadījumos, kad nav paņemta līdzi, nebūs tā, ka nedos ēst skolniekam, jo ir saraksts, kurā 

var apskatīties. Tomēr tā nedrīkst kļūt par ierastu praksi.  

5.4. Šis attiecas tikai uz kompleksajam pusdienām, kas maksā 2,15 euro.  Ja bērns izvēlas ko 

citu no ēdnīcas piedāvājuma, to nesedz! 
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Ierosinājums no vecāku puses – goda ģimenēm, kas nav daudzbērnu ģimenes, arī saņemt šo atbalstu. 

I. Grigorjevs apņemas šo jautājumu izpētīt. 

5.5. Ceļa izdevumu kompensācija – ja nav skolēnu sabiedriskais transporta maršrutā, kur 

pārvietojas skolēns, tad sedz pašvaldība ceļa izdevumus.  

Jautājums no vecāku puses  - kādēļ netiek nodrošināts transports uz skolu no Saulkalnes? 

Aiva Ormane – Ikšķiles pilsētas un Tīnūžu pagasta pārvaldes vadītāja – skaidro, ka no Saulkalnes vairs 

netiek nodrošināts transports sekojošu apstākļu dēļ. Tika nomāts papildus 3. autobuss. Ņemot vērā 

degvielas izmaksas, vairs nav tādas iespējas, kā arī fakts, ka ir tomēr sabiedriskais transports – 

autobuss, vilciens un faktu, ka tas ir patiesībā ir cits novads, kurš arī nesedz šo pakalpojumu saviem 

iedzīvotājiem, izvērtējot, ka ir arī citi novada nostūri kā Vācu kalni, no kuriem jāved un tur nav 

sabiedriskais transports, kā arī netiek saskaņots maršruts dēļ tā, ka ir šis pagrieziens uz šosejas un 

ātrums ar skolēnu autobusu neesot savienojami aspekti.  

5.6. Jautājums no vecāku puses – vai transporta atlaide, dodoties uz sporta skolām, netiek 

piemērota? I.Grigorjevs skaidro, ka cenšas izvairīties no pārāk plaša atbalstu apjoma, 

neuzņemas saistības, lai tas nebūtu visu laiku pēc tam jāsedz, bet izpildītu pamatlietas 

attiecībā pret skolu.  

5.7. Naudas balvas skolēniem – par sasniegumiem mācībās utt. (infografika) 

 

6. Izaicinājumi – palielinoties skolēnu skaitam skolā, samazinās skolēnu labsajūta. 

5.8. Norāda uz to, ka Ikšķilē netiekot ievēroti infografikā (K.Briedes prezentētajā) norādītie 

soļi – par to, kā jārisina problēmas. Tā esot Ikšķiles vidusskolas iezīme. Sarunu kultūra 

būtu jāuzlabo. Tiek izteikts aicinājums – sarunāties vispirms savā starpā, tādējādi risinot 

problēmas, vienlaikus arī kļūstot par labāku piemēru sev un apkārtējiem.  

7. Par valodas apguvi – vai plānots atteikties no krievu valoda. 

Uz uzdoto jautājumu komentārus sniedz S. Zirne – kura skaidro, ka vecāks šo izvēlas jau tai brīdī, 

kad bērnu piesaka 1.klasē, tad arī var izvēlēties vācu valodu, ne krievu. Tie, kas uzsākuši apgūt 

krievu valodu, to turpina. Nav iespējams pēc tam mainīt, jo ir noteikts stundu apjoms, kas 

jāapgūst. Tie, kas tagad uzrakstīja iesniegumus, 4. un 5.klasē, tie ir pāris bērni un tie mainīja klases 

vai grupas klasē, ja bija tāda iespēja. Nemaz tik liela interese netiekot par šo izrādīta. Bet 7., 

8.klasē šo vairs nevar mainīt. 

 

8. Jautājums no vecāku puses  (J.Kravalis) – par narkotisko un psihotropu vielu lietošanu skolā, vai 

šis esot I.Grigorjeva kompetencē un kā varot ar šo cīnīties. I.Grigorjevs norāda, ka šis ir pārāk plašs 

jautājums, lai to izskatītu šajā padomes sēdē. Vienlaikus arī norāda, ka tas ir vairāku iestāžu kopējs 

pasākums. 

8.1. K.Briedes ierosinājums – šo jautājumu darba grupā varētu pārrunāt.  

8.2. Skolas direktore informē – ka līdz kovida ierobežojumiem bija reizi mēnesī reidi (arī ar 

suņiem), par kuriem neinformēja skolēnus un vecākus, lai pieķertu pārkāpējus.  

8.3. Preventīvie pasākumi – tiek aicināti dažādi speciālisti, notiek dažādi pasākumi.  

8.4. Norāda – ka tas ir visu kopējs pasākums, ķēdīte, kur sākums ir ģimene.  

 

9. Jautājums no vecāku puses  – ārpus klašu izglītība. 

9.1. A. Ormane komentē, ka visas pašvaldības telpas, sporta zāles ir noslogotas.  

9.2. Vecāki komentē, ka interešu izglītība Tīnūžos sākas plkst. 16os. Kādēļ pārceltas nodarbības, 

kas vienmēr norisinājās Ikšķiles skolas telpās, tagad ir pārceltas uz Tīnūžiem, tiek jautāts, 

kādēļ tādas pārmaiņas. A. Ormane atbild, ka tiek izvērtētas prioritātes, kā arī, skatot, kam 
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lielāks pieprasījums, tam tiek dot priekšroka. Piemēram, Teniss un Aikido ir mazāks bērnu 

skaits, kas šo izmanto, tātad mazāks pieprasījums pēc telpām. Tādēļ priekšroka citiem.  

9.3. S. Zirne skaidro, ka arī tagad ir vairāk sporta stundas, jo visiem ir 3.sporta stunda, plus 

konsultācijas, tas viss pavelk arī pulciņus vēlāk un noslogojumu izmaina. 

10. Jautājums no vecāku puses – ir konstanti liels pirmklasnieku skaits katru gadu. Vai nebūs tā, ka 

vidusskola pazūd. Tiek atbildēts, ka vairāk kā 5 klases nevar atļauties uzņemt skola, tas paliek 

nemainīgi. Par vidusskolu netiek komentēts, vien atbildēts, ka šis jautājums neesot saistīts. 

 

III. Skolēnu pašpārvaldes ziņojums 

 

1. Skolēnu pašpārvaldes pārstāvji informē, ka piektdien ir Skolotāju diena. 

1.1. Ņemot vērā, ka nav skaidrs vai pārējie pārstāvji ir informējuši klasesbiedrus, lūdz nodot 

ziņu, ka ir nepieciešams piektdien saģērbties zolīdāk, atnest puķes.  

1.2. Piektdien arī skolēniem pasākums laikā no 7-11. 

Tā kā ieeja no 16.gadiem, bet šie skolēni no 22iem nevar atrasties skolā  bez atļaujām, lūgums 

vecākiem uzrakstīt, ka atļauj uzkavēties pasākumā.  

Dežurēs arī pašvaldības policija.  

2. Informē, ka tiek veikti Wc reidi – skolēnu pašpārvalde filmējot. Ir pierādījumi, kas kur pīpē. 

 

IV. Par izmaiņām izglītības vērtēšanas kārtībā 

V.  

1. Tiek parādīta infografika ar vērtējumu veidiem. Informēts, ka formatīvā vērtēšana būs aizvien 

vairāk, proti, samazināsies atzīmju skaits, vairāk ir procenti, i/ni. 

2. Darbu pārrakstīšana – plāno pārskatīt esošo kārtību, jo skolēniem neesot stimuls mācīties uz 

pārbaudes darbiem.  

3. Jaunums – netiks izlikti semestru vērtējumi no šī gada. Tikai vienreiz gadā – maijā. 

3.1. Tomēr – būs starpvērtējums pirms ziemas brīvdienām e-klases žurnālā. Tam gan būs tikai 

informatīva nozīme. 

3.2. Prognozējamais gala vērtējums -pirms pavasara brīvdienām uzzina aptuveno vērtējumu. 

Kas stimulē skolēnus saņemties līdz gada beigām saņemties un uzlabot atzīmes.  

3.3. Tendence “Skola 2030” pāriet visur LV uz to, ka būs tikai gala vērtējums.  

Gala vērtējums – to kopā veido ne tikai ballēs izteiktais, bet arī skolēna attieksme un mācību 

sasniegumu dinamika.  

Piemēram, atzīme ir 6,8 un ja attieksmes vērtējums ir negatīvs, tad būs atzīme 6, bet ja ir 

pozitīva attieksme, tad paceļ uz augšu.  

4. Aicina sazināties ar skolotājiem, ja nav skaidri rezultāti, atzīmju vērtēšana.  

5. Datorium – jau otro gadu sadarbība – šobrīd četrās klasēs tiek izmantots, proti, 7.A, 7.B, 7.D  un 

7.E.  

5.1. Stundas norisinās zoomā, bet pati klase (skolēni) atrodas skolā. 

5.2. Stundas laikā klātienē piedalās pedagoga palīgs, kurš vairāk ir kā atbalsta persona, 

uzvedības uzraugs. Šajā gadījumā pedagoga palīgs ir tas, kurš e-klasēs liek info, bet atzīmes 

izliek Datorium pedagogs. Arī šajā gad. Ir konsultācijas, kas gan ir zoom vidē. Sīkāk 

infografikā.  

5.3. Informē, ka Programma atbilst prasībām. Šogad ir sakārtotāka sistēma. Šis ir viens no 

veiksmīgajiem variantiem, kā risināt stundas.  

5.4. Jautājums no vecāku puses (J.Kravalis) – vai pareizi saprot, ka šis ir veids, kā aizstāts 

pedagogs, jo trūkst pedagogs. Vai vecākiem nebūs jāpiemaksā?  
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Tiek atbildēts, ka Datorium tiek maksāta tāda pati summa, ka datorikas pedagogam, uz ko 

šobrīd ir vakance. Skaidro, ka uz aizrādījumiem Datorium uzreiz reaģējot un uzlabojot 

trūkumus. 

6. Jautājums no vecāku puses – vai citos priekšmetos šādu alternatīvu nepiedāvā, ja trūkst 

pedagogu. 

Atbild direktore, ka iespēja tikai fizikas priekšmetam, bet tur skola gan uzskata, ka fiziku tomēr stipri 

apšaubāmi būtu apgūt. Neatbilst prasībām. 

 

VI. Skolas padomes vecāku pārstāvju jautājumi un iniciatīvas 

 

1. Jautājums no vecāku puses –– 7.C sākas stundas tikai ar 4.stundu. Kādēļ tā un vai bērniem jau 

jāsāk meklēt privātstundas?  

Atbild, ka tiešām tas ir dēļ vakancēm, kā arī šobrīd slimo pedagogi. Tādēļ tā ir sanācis. Bet ir pedagogi, 

kas ņem paralēli un māca priekšmetus, lai nekavētu mācības. Ir arī noteikts, cik katrai klasei drīkst būt 

stundas dienā, kā arī, līdz cikiem viņas notiek. Tas tiekot ievērots. Labā ziņa, ka šobrīd ir visos 

priekšmetos skolotāji un mācību process netiekot traucēts. 

2. Jautājums no vecāku puses – vai jāsāk meklēt citas skolas?  

Atbild direktore, ka tā arī ir citās skolās, arī citur stundas sākas vēlāk. Risinājumi tiek meklēti. Vienmēr 

ir iespēja meklēt citu skolu, tā ir brīva izvēle. 

3. K.Briede izsaka pateicību padomes pārstāvjiem, kuri pirms septembra atrada bioloģijas skolotāju. 

 

4. Jautājums no vecāku puses – reizēm e-klasē vēlu tiek saņemta informācija, pat 10 vakarā 

izmaiņas. Cikos īsti būtu jāskatās e-klase? 

 

Tiek norādīts, ka šis ir cilvēciskais faktors, jo situācijas, ka arī pedagogi saslimst, saslimst arī pedagogu 

bērni, kas jāizņem no bērnudārza, skolas. Tādēļ var izmaiņas būt gan vēlu vakarā, gan septiņos no rīta, 

kā arī dažiem ir izmaiņas stundu laikā. 

5. Jautājums – kā tiks atstrādātas šīs stundas, it sevišķi, ja stundas pasniedz soc.pedagogs, 

piemēram.  

Tiek skaidrots, ka skolotājs var izdomāt, kuras prasmes kurā brīdī apgūt, kā tēmas savienot, tādēļ 

neesot jāsatraucas, ka kaut kas nebūs apgūts. Visi skolas pedagogi ir ieinteresēti mācību procesā, lai 

viela tiek apgūta pēc iespējas labāk.  

 

6. Vecāku iniciatīvas –  

6.1. plānots pasākums, kas saucas – 1000 maltītes Ukrainai  - ideja, kuru realizētu bērni, nesot 

līdz 17.10. pie skolas dežuranta kastē pārtiku. Iesaistot jauniešus, aicināt atnest katram kaut 

vienu lietu, ko varētu noziedot. Tiem ukraiņiem, kas ir LV vai tranzītā. Lai bērni nebaidās no tā, 

ka katrs var izdarīt maz, bet kopā tās ir 1000 maltītes. Lai bērns atnes kaut roltonu paciņu. 

Ieaudzinot pilsonisko atbildību jauniešos. Ēdienam jābūt iepakotam. Ar derīguma termiņu, kas 

nebeidzas rīt. 

Šis nav konkrēti Ikšķiles ukraiņiem, jo skatīsies, kur ir akūtāk, kas diennaktīm nav ēduši.  
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Šis tiek realizēts skolas padomes ietvaros. Biedrība “Tavi draugi” ir sadarbības partneris šim 

pasākumam. 

Būs infografika, lai visiem top skaidra ideja. 

Vienbalsīgi atbalstīts un pieņemts. 

 

12.2. Pārsteigt skolu – svētku radīšana skolas telpās. Aicina visus rotāt telpas.  

Visas klases rosina izrotāt.  

Tiek izteikts priekšlikums – ka 8-12.klases skolēni paši vai arī bērni kopā vecākiem, lai rotā.  

Atbalstīts un nākot tuvāk decembrim būs konkrēti datumi, kad to varam darīt.  

 

7. Jautājums no vecāku puses – kafijas aparāts un našķu aparāts – vai vecākiem šis ir pieņemami, ka 

bērniem ir piejami? Direktore atbild, ka tas bijis vienmēr. Vairāk orientēts tiem, kas ir uz treniņiem 

vakaros, sestdienās. Tiem, kas atbrauc uz sacensībām mūsu skolā.  

Nolemts – veidot aptauju visas skolas vecākiem, par šo jautājumu. 

 

8. Jautājums no vecāku puses – Kādā formātā tiek plānoti izlaidumi 9.kl. un 12.kl. Vai pastāv iespēja 

organizēt izlaiduma balli? 

Skolas direktore atbild – to droši var, tikai vecākiem jāsaorganizē. Kad tuvojas izlaidums, jānāk un 

visiem jāvienojas. Pēdējos gados vairs neko neviens nav prasījis. Skola atbalsta. 

Nolemts – tiks izveidota atsevišķa watshap grupa tieši izlaiduma klases pārstāvjiem, vecākiem, lai 

apspriestu šo jautājumu. 

 

Sapulce beidzās. 

 
 

 

 


